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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Debreceni Egyetem fenntartóváltásával kapcsolatos 
kérdésekről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mivel a minisztérium nem volt hajlandó megválaszolni Mándi László debreceni önkormányzati 
képviselő kérdéseit, országgyűlési képviselőként várom a válaszokat a Debreceni Egyetem 
alapítványi fenntartásba való kiszervezésével kapcsolatban feltett kérdésekre:

1. Miért a koronavírus-járvány kellős közepén érezte úgy a kormány, hogy az egyetemek működését
alapvetően érintő változtatásba kezd, ráadásul rohamtempóban és az érintettekkel való valódi 
egyeztetés nélkül? 

2. Miért nem nyilvános, illetve hol érhető el a Debreceni Egyetem közössége számára az 
átszervezés alapjául szolgáló kormányzati intézményfejlesztési terv és modellváltási stratégia? 

3. Mikor és milyen szempontok alapján fogja kinevezni a Debreceni Egyetemet fenntartó alapítvány
kuratóriumának elnökét és tagjait? Hány fős lesz a kuratórium?

4. Ki, mikor, milyen formában szólhat majd bele a megalakuló kuratórium összetételébe, és azt 
figyelembe fogja-e venni a kinevezéseknél?

5. Milyen jogosítványai maradnak a szenátusnak?

6. Az alapítvány létrehozása után milyen lehetősége lesz az államnak vagy bármely más 
szereplőnek a későbbiekben módosítani a kuratórium összetételén?



7. Az alapítványi modell esetén hogyan fog változni az egyetemhez tartozó klinikák helyzete? 
Maradnak az egyetem kötelékében, vagy különválasztják őket és az Emberi Erőforrások 
Minisztériuma fenntartása alá kerülnek? Ha utóbbi történik, akkor a dolgozók kikerülnek az 
egészségügyi szolgálati jogviszonyról szóló törvény hatálya alól?
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